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To: 2) [EAE @minvws.nl]
From: Msi ll 5.12e )

Sent: Thur 5/20/2021 6:53:57 AM

Subject: RE: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021om 11:00 uur via Webex

Received: Thur 5/20/2021 6:53:57 AM

Hoi [FREE

Dank voor het doorsturen.

5.1.2e had [JEREZ] gisteren gevraagd om zinnen aan te leveren voor hun teksten richting BR voor verlenging
steunpakket. Was onduidelijk of dat dan sec over leeftstijl actielijn ging of hele steunpakket. Heb [EERIE ongegeven dat ze

niet bij BEE hoefde aan te leveren omdat we dat vanuit DGLZ vanuit de drie lijnen zouden doen. Waarbij we op actielijn 2 zeker

de verbinding met steunpakket en interdepartementale inzet zouden leggen.
Vandaar de verwarring denk ik.

Gr,

ver: ESE) IEEEY (ED EEE irs>Verzonden: woensdag 19 mei 2021 21:09

ar:IE5. (EY) SEEN nirvs.ni>

Onderwerp: FW: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

oe
Tkn

Ik zag ook je mail aan EEN
Waar komt idee vandaan dat LZ kolom niets gaat doen?

Groet,

ver ENED IKE GED)
Verzonden: woensdag 19 mei 2021 21:08

Onderwerp: RE: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

1: IEEE

Dank!

We doen zeker voorstel in lijn met ‘verlenging’ steunpakket.
Laten we in contact blijven hierover.

Groet,

Verzonden: woensdag 19 mei 2021 10:04

Ha RE nog even kort naar aanleiding hiervan:

- helemaal eens dat onze blik breder moet zijn. dat bespreken we ook in de strategische sessies

- nu speelt praktischer vraagstuk, nl wat is onder te brengen in de begroting 2022

- heb daar van m1; ook meegegeven de blik zo breed mogehjk te houden mits we kunnen onderbouwen dat het urgent

genoeg is voor de begroting van een demissionair kabinet (dus mentale gezondheid en aandacht voor lage SES zit er ook

m)
- begreep dat vanuit de LZ kolom er niet wordt ingezet op verlenging van het 200 mln pakket, wat daar wat str1jdig mee

lijkt te zijn (mi) maakt het niet uit, maar voor mij wat paradoxaal tov jouw signaal)
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEBEX i512 |JBEN @minvws.nl>
Datum: woensdag 12 mei 2021 1:29 PM

Aan: [ERFER BREE) (ERFLY) @minvws.nl>

Kopie: GRFC] ERPEY (ERFLY) @minvws.nl>

Onderwerp: FW: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

Ha EARS

Sorry dat ik even doorga.
Als de aanpak wordt; corona laat zien dat alleen dikke oude mensen op de IC komen en doodgaan en dat gaan we

voorkomen, gaan we, naar we inmiddels beide weten, het niet redden.

Groot deel van de aanpak gaat via aanbod/omgeving maar ook via gedragsverandering en nu juist dat laatste vraagt een

bredere aanpak (waarbij welzijn en zingeving minstens even belangrijk zijn als voeding en bewegen, zeker om leefstijl te

kunnen laten landen).

Groet,

Verzonden: woensdag 12 mei 2021 13:21

Onderwerp: RE: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

+oEE
Die ruimte is er denk ik niet.... Gezien de vragen die ik heb meegekregen: is vooral focus op preventie ter ontlasting van
COVID golven. Ik bespreek eea komende week met je. JES en dan moet je maar ff inhoudelijk de afweging maken.

Zonnige groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: woensdag 12 mei 2021 8:04 AM

) ([@minvws.nl>

) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

HE

Ja, ik deel die bredere blik, met dien verstande dat ik zelf wel denk dat we steeds moeten kijken hoe we het overzichtelijk
kunnen maken/houden (preventie is een contamerbegrip, voor je het weet is het de oplossing voor alles; dus een brede

blik op preventie kan prima samengaan met een gefocust preventieakkoord bijvoorbeeld) en effectiviteit nog wel een ding
is (in het plan uit februari zaten ook wel maatregelen waarvan ik me afvroeg of die bijdroegen aan voorkomen of

uitstellen van zorg).

Afspraak [EES is volgens mij gericht op verkennen wat handig is specifiek voor de vijfhoek en het traject van Fin. Tk

weet niet wat de focus is bij de vijthoek. Als daar ruimte proefde om preventie in bredere zin op tafel te leggen dan

vind ik dat prima
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Groet, JERE]

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: NEYIE BED
Datum: dinsdag 11 mei 2021 8:45 PM

(@minvws.1Aan: [ERLE ERLE (EARLE)
Kopie: BFE). ERFEY. (EAFEY) (@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Nazending agendapunt 5 t.b.v. de ACC-19 op woensdag 12 mei 2021 om 11:00 uur via Webex

IEEE

Ik reageer even op preventie in de mail van|ERER Gezondheid (bv geen overgewicht) bleek belangrijk bij de pandemie
voor het voorkomen of overleven van de ziekte. We hebben gemerkt dat preventie op veel andere terreinen ook

[@minvws.nl>

bijdraagt aan het doorstaan van de pandemie, bij voorbeeld het welzijn van mensen, de sodale basis binnen

wijken/gemeenten. Het zou mijns inziens daarom meer dan een grote stimulans geven als we preventie (het voorkomen

of uitstellen van ziekte of zwaardere vormen van zorg en ondersteuning) zien in de context van gezondheid en welzijn.
Daarmee geef je preventie in wijken en gemeenten een bredere basis en een betere landingsplek. Sluit volgens mij ook

aan zoals we er in de strategische sessie voor het RA over praten. Deel je deze bredere blik op preventie?
Mocht het behulpzaam zijn dan schuif ik graag aan bij jullie gesprek.

Groet,

Ministerie van VWS
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